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ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 22/03/2022

Των: Αποστόλου Αβδελά, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης
Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης

ΠΡΟΣ: Την κ. Υπουργό Πολιτισμού και Αθλητισμού
(Υπόψη κ. Υφυπουργού Αρμόδιου για θέματα Αθλητισμού)

ΘΕΜΑ: «Επανέναρξη σχολικών αγώνων»

Κυρία Υπουργέ, κ. Υφυπουργέ,

Σύμφωνα με το πρόσφατο ψήφισμα του Πανελλήνιου Συλλόγου Επαγγελματιών
Αθλητισμού και Άσκησης (Π.Σ.Ε.Α.Α.), μέλη του οποίου είναι και εκπαιδευτικοί Φυσικής
Αγωγής, στο πλαίσιο των σχολικών αθλητικών δραστηριοτήτων πραγματοποιούνται
ετησίως στις σχολικές μονάδες της Πρωτοβάθμιας και Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης
της χώρας οι σχολικοί αθλητικοί αγώνες. Η δε διοργάνωσή τους απευθύνεται σε όλους
τους μαθητές και με τον τρόπο αυτό ανταποκρίνεται και συμβάλλει στην ενθάρρυνσή
τους για την υιοθέτηση δια βίου υγιεινών συνηθειών και την καλλιέργεια των ηθικών
αξιών του «ευ αγωνίζεσθε», μέσω της μαζικής συμμετοχής. Από το σχολικό έτος 2019-
2020 έχουν διακοπεί, εξ αιτίας της πανδημίας του κορονοϊού τα σχολικά πρωταθλήματα
Λυκείων, καθώς και οι αθλητικές δραστηριότητες σε Γυμνάσια και Δημοτικά. Μετά την
επανέναρξη της δια ζώσης λειτουργίας των σχολείων και με την από 05/11/2021
εγκύκλιό σας έχετε προβεί στη σύσταση της Κεντρικής Οργανωτικής Επιτροπής
Αθλητικών Δραστηριοτήτων (Κ.Ο.Ε.Σ.Α.Δ.), παρόλα αυτά όμως το Υπουργείο Παιδείας
δια της αρμόδιας διεύθυνσής του Φυσικής Αγωγής δεν έχει ακόμα προβεί σε άλλες
απαραίτητες ενέργειες που αφορούν την προκήρυξη, τον προγραμματισμό και την
υλοποίηση των σχολικών αγώνων.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

1. Υπάρχει κάποιος προγραμματισμός για τη διενέργεια των σχολικών
πρωταθλημάτων, αφού ήδη διεξάγονται όλες οι αθλητικές δραστηριότητες ανά τη χώρα;

2. Για ποιο λόγο δεν έχει προχωρήσει ήδη η διεξαγωγή των σχολικών αγώνων;

Οι ερωτώντες Βουλευτές

ΑΒΔΕΛΑΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ
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